

Ministry of the
Attorney General

Legal Appointments Office
c/o Ministry of Government Services
77 Wellesley St W, Box 720
Toronto ON M7A 1N3
Telephone: 416-326-4064
Fax: 416-326-4065

Ministère du
Procureur général

Bureau des nominations judiciaires
A/S Ministère des Services gouvernementaux
77, rue Wellesley ouest, CP 720
Toronto ON M7A 1N3
Téléphone : 416-326-4064
Télécopieur : 416-326-4065



February 15, 2023/ Le 15 février 2023

Roberta Carol Wesley
Nishnawbe-Aski Legal Services Corporation
Attention: Irene Linklater
1805 Arthur St. East, Unit 100
Thunder Bay ON P7E 2R6

**Instructions and Notice of Approval
in Principle — Commissioners for
Taking Affidavits
Directives et avis d'approbation de
principe — commissaires aux
affidavits**

Dear Madam/Sir:

Approval has been given to your request for a renewal as a commissioner for taking affidavits commencing April 25, 2023. It is effective only in the Province of Ontario and only while you are working for Nishnawbe-Aski Legal Services Corporation, and is limited to work done in connection with the business of that organization.

In accordance with Section 5 of the Commissioners for taking Affidavits Act, the approved wording of your stamp is:

Roberta Carol Wesley, a Commissioner, etc., Province of Ontario, for Nishnawbe-Aski Legal Services Corporation.
Expires April 25, 2026.

No fee is chargeable.

INSTRUCTIONS

N.B. Please take note of new effective date and expiry date.

Review the wording of the stamp above to ensure that all information is correct. If changes are required, please write to the Legal Appointments Office immediately. It is not permissible to add or change any portion of the wording of your stamp without the written consent of the Legal Appointments Office.

Purchase a rubber stamp with which to imprint the limitations on your appointment onto the documents you commission. Please ensure that the wording of your stamp is exactly as shown above.

You may commence using your authority as a commissioner for taking affidavits on the effective date indicated above, provided you have obtained a stamp. A certificate serving as official notification of your appointment will be sent to you by Official Documents Services of the Ministry of Government Services.

Changes: It is imperative that you notify this office at the earliest opportunity of any change that may affect the limitations placed on your appointment (e.g. your legal name, the name of the firm or organization for which you work, the geographical region in which you work).

Renewals: Should you intend to renew your appointment please write to the Legal Appointments Office at least **two months** prior to the expiry date.

Madame/Monsieur :

Voire demande de renouvellement à titre de commissaire aux affidavits a été approuvée et prend effet le 25 avril 2023. Voire nomination n'est valide que dans la province de l'Ontario, et pendant que vous êtes au service de Nishnawbe-Aski Legal Services Corporation et elle n'autorise que le travail accompli dans le cadre des activités de cette organisation.

Conformément à l'article 5 de la Loi sur les commissaires aux affidavits, voire tampon doit indiquer ce qui suit :

Aucun droit n'est exigé.

DIRECTIVES

Examinez le libellé du tampon ci-dessus pour veiller à l'exactitude de la totalité de l'information. Si des changements sont requis, veuillez écrire immédiatement au Bureau des nominations judiciaires. Il est interdit d'ajouter ou de modifier une partie du libellé du tampon sans le consentement écrit du Bureau des nominations judiciaires.

Achetez un tampon en caoutchouc vous permettant d'indiquer les limites de voire nomination sur les documents qui relèvent de voire commission. Veuillez vous assurer que le libellé de voire tampon soit exactement celui qui est indiqué ci-dessus.

Vous pouvez commencer à vous prévaloir de voire compétence en tant que commissaire des affidavits à la date d'entrée en vigueur indiquée ci-dessus, à condition que vous ayez obtenu un tampon. Un certificat servant de notification officielle de voire nomination vous sera envoyé par le Service des documents officiels du Ministère des Services gouvernementaux.

Changements: Il est essentiel que vous avisiez ce bureau dès que possible de tout changement susceptible de porter atteinte aux restrictions imposées à voire nomination (par exemple, voire nom légal, la dénomination sociale pour laquelle vous travaillez, le territoire dans laquelle vous travaillez).

Renouvellements: si vous avez l'intention de renouveler voire nomination, veuillez communiquer par écrit avec le Bureau des nominations judiciaires au moins deux mois avant la date d'expiration de voire mandat.

Yours very truly, / Veuillez agréer, Madame/Monsieur, l'expression de nos sentiments les meilleurs.

Milton Moran, Legal Appointments Coordinator (A) / coordonnateur aux nominations judiciaires
For the Legal Appointments Office / Pour le Bureau des nominations judiciaires